
Протокол № 6/4 

спільного засідання постійних комісій міської ради  

з питань з гуманітарної сфери, соціального захисту населення  

та молодіжної політики та з питань законності  

та місцевого самоврядування 

 

від  12 травня 2021 року 

м.Рогатин 

 

 

Присутні: 

- постійна комісія з питань  

гуманітарної сфери,  

соціального захисту населення  

та молодіжної політики: 

Кушнір Т.І. - голова комісії; 

Гривнак В.В - заступник голови 

комісії; 

Андрієвська О.І. - секретар комісії; 

Даниляк С.В. – член комісії. 

- постійна комісія з питань  

законності та місцевого  

самоврядування: 

Іванова І.Є. – заступник голови 

комісії; 

Школяр О.М. – секретар комісії. 

Запрошені:  

Насалик С.С. – міський голова; 

Сорока Х.В. – секретар міської ради; 

Штогрин В.В. – заступник  

міського голови; 

Романко Г.В. – начальник відділу 

освіти; 

Огниста М.О. – провідний спеціаліст 

відділу організаційної роботи. 

 

 

 

Порядок денний: 

1. Про звернення батьків здобувачів освіти щодо реорганізації закладів загальної 

середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади. 

Доповідає: Галина Романко – начальник відділу освіти 

2. Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської 

територіальної громади. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 

3. Про затвердження фактичної мережі закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади на 2021-2022 навчальний рік. 

Доповідає: Володимир Штогрин – заступник міського голови. 
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1. СЛУХАЛИ: Про звернення батьків здобувачів освіти щодо реорганізації 

закладів загальної середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАЛА: Галина Романко – начальник відділу освіти, яка зачитала 

звернення, адресовані міському голові, а саме:  

1) Про звернення батьків учнів Конюшківського ліцею від 20.04.2021р. 

2) Про звернення батьків учнів Пуківського ліцею та громади села Пуків від 

21.04.2021р. 

3) Про звернення батьків учнів Чесниківської гімназії від 21.04.2021р. 

4) Про звернення батьківського комітету Добринівської філії Пуківського 

ліцею від 22.04.2021р. 

5) Про звернення батьківського комітету Жовчівської гімназії від 22.04.2021р. 

6) Про звернення батьків учнів Путятинської гімназії. 

7) Про звернення батьків Черченського ліцею ім. Братів Лепких від 

11.05.2021р. 

Підкреслила, що на всі питання, зазначені в зверненнях, були дані усні 

відповіді під час громадських обговорень. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Звернення батьків здобувачів освіти щодо реорганізації закладів загальної 

середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади взяти до 

уваги.  

 

Результати голосування: 

«За» - 6 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади. 

ДОПОВІДАВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови, який 

зазначив, що дане питання розглядалося на пленарному засіданні 8 сесії міської 

ради та за пропозицією депутатів було перенесено на розгляд чергової сесії, у 

зв’язку з необхідністю проведення громадських обговорень. Повідомив, що 

протягом тижня були проведені громадські обговорення у всіх населених 

пунктах, де планується здійснити реорганізацію закладів освіти та ознайомив 

депутатів з протоколами громадських обговорень проєкту рішення Рогатинської 

міської ради «Про реорганізацію закладів загальної середньої освіти 

Рогатинської міської територіальної громади», які відбулися: 

- 05 травня 2021 року – в селах Конюшки, Путятинці, Черче;   

- 06 травня 2021 року – в селах Пуків, Чесники, Добринів; 

- 07 травня 2021 року – в селах Приозерне, Жовчів. 

З протоколами громадських обговорень можна ознайомитися на сайті 

міської ради. 
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Відмітив, що слухання були непростими через резонансність даного 

питання. Було опрацьовано  весь комплекс питань, які пов’язані з проєктом 

даного рішення, зокрема здійснено розрахунки по кожному закладі, виходячи з 

фінансових показників забезпеченості, субвенції, нормативу учнів, довозу дітей 

в новому навчальному році, харчування та ін. Було рекомендовано, розуміючи, 

що батьки вибирають місце для навчання дитини після реорганізації закладу, 

скерувати дітей з сіл Добринів, Чесники, Жовчів на навчання в с. Пуків для 

повноцінного наповнення наявного закладу освіти. Однак, за попередньою 

інформацією, після реорганізації батьки учнів з вище перелічених сіл планують 

обрати для своїх дітей Рогатинські заклади загальної середньої освіти. 

 Коротко зупинився на перевезенні дітей до закладів освіти в плані дієвості 

програми «Шкільний автобус»; ситуації зі станом доріг на маршрутах 

курсування шкільних автобусів; навчанні дітей на інклюзивній формі; наявності 

некомплектних класів в закладах загальної середньої освіти та ін. 

Повідомив, що в результаті реорганізації буде скорочено 43 вчителі (53 

педагогічні ставки) та буде запропоновано працевлаштування особам, які 

втратять роботу. 

ВИСТУПИВ: Сергій Насалик – міський голова, який зазначив, що для 

прийняття обгрунтованого, змістовного та зрозумілого всім рішення в першу 

чергу береться статистика. Беручи статистику з 2015 року по 2020 рік, тенденція 

з народжуваністю йде на спад: якщо в 2015 році народилося 350 дітей, то в 2020 

році – 240. 

 Наголосив на важливості об’їздів сіл та громадських обговорень, які були 

проведені, оскільки громадяни мали можливість висловити свої наболілі 

проблеми, які назріли в освіті: втрачання вчителем місця роботи; як буде 

відбуватися довіз дітей до закладу освіти та якими автошляхами і багато ін. 

Підкреслив, що основною ціллю прийняття рішення про реорганізацію закладів 

освіти є надання якісних освітніх послуг, адже головне сьогодні для дитини – це 

отримати знання та успішно здати ЗНО, щоб поступити на обрану спеціальність. 

 Зупинився на педагогічній логістиці та на важливості надання повних 

педагогічних ставок вчителям; престижності закладів освіти, над якою має 

працювати адміністрація даних закладів; можливості надання автономії кільком 

закладам освіти Рогатинської громади вже в наступному році та ін. 

ВИСТУПИЛА: Світлана Даниляк – член постійної комісії міської ради з питань 

з гуманітарної сфери, соціального захисту населення та молодіжної політики, 

котра відмітила кращу підготовку даних питань на 9 сесію міської ради, оскільки 

були проведені громадські обговорення. Подякувала начальнику відділу освіти 

Галині Романко за її роботу в плані об’їзду всіх закладів освіти, а також 

заступнику міського голови Володимиру Штогрину за підготовку доповіді з 

даного питання. Особливо наголосила на болючості питання реорганізації 

Пуківського ліцею, адже роками в селі Пуків була школа І-ІІІ ступенів, крім 

цього звернула увагу на стресових труднощах зміни колективу для дітей. 

  ДОПОВІДАВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови, який 

зачитав статистику по наповнюваності класів та навантаженні педагогічних 

ставок в закладах освіти. 
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ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про реорганізацію закладів загальної середньої 

освіти Рогатинської міської територіальної громади» та винести його на 

розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 2 деп. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження фактичної мережі закладів загальної 

середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади на 2021-2022 

навчальний рік.  

ДОПОВІДАВ: Володимир Штогрин – заступник міського голови, який 

ознайомив присутніх з проєктом рішення по даному питанні. 

Запитань у присутніх не було. 

ВИСНОВКИ І РЕКОМЕНДАЦІЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити проєкт рішення «Про затвердження фактичної мережі закладів 

загальної середньої освіти Рогатинської міської територіальної громади на 

2021-2022 навчальний рік» та винести його на розгляд сесії міської ради. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

            «Утримались» - 1 деп. 

 

 

 

Голова постійної комісії з питань  

гуманітарної сфери,  

соціального захисту населення  

та молодіжної політики       Т. Кушнір 

 

Секретар постійної комісії 

з питань законності 

та місцевого самоврядування                                                О.Школяр 
 
 

 

 

 

 

 

 

Протокол оформила: 

М. Огниста  


